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Sorry voor de spam;). T.i. nog de info richting BEY oor overleg straks.

Van: 5.1.2e 512 5.1.2e|JER 2 ninvws.nl>

Verzonden: dinsdag 30 maart 2021 10:02

51.2e .1512 512 ) SEE rin;IEE BE. (EEE)

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voorbereiding vervolgoverleg bekostiging ziekenhuizen nfu-nvz 30/3 om 12.30 uur

«IER
Hierbij de beloofde aanvulling op de voorbereiding voor het gesprek met de ziekenhuizen vanmiddag:

- Het ‘stroomschema’ van het RIVM waarin het proces van vaccineren beschreven staat is nog niet met NVZ/NFU gedeeld.

RIVM kwam erachter dat het een intern document is wat niet gedeeld mag worden. Ze kijken nu of ze het zo aan kunnen

passen dat het wel deelbaar wordt, maar verwacht niet dat dat op tijd klaar zal zijn voor het overleg vanmiddag. Het proces

delen lijkt me ook niet meer zo relevant, maar de ziekenhuizen wachten er wel op, dus goed even te noemen.

- heeft nog nader uitgezocht dat er geen overlapping is met de CB meerkostenregeling voor Corona; het bevat geen

onderdelen die kunnen leiden tot dubbele bekostiging, het gaat vooral om gemiste inkomsten die ziekenhuizen hebben

doordat zij de zorg afschalen ivm COVID patienten. Gaat ook om instellingen die een omzet hebben van 10 mln maximaal.

Die zorg kan je dus wegnemen.
- Net gesproken met Wjz over het instrument dat gebruikt kan worden voor de bekostiging. Meest voor de hand liggend is

het gebruik van een subsidie (omdat het aanbod om mee te helpen uit de ziekenhuizen zelf kwam). Wjz gaat verkennen of

het mogelijk is om dit — net als de huisartsen — onder te brengen in de SPG regeling. Dan hoeven we er niks nieuws voor op

te tuigen. Antwoorden die we nu nodig hebben:

o Zijn ziekenhuizen akkoord met achteraf declareren van de gemaakte kosten (en dus voorschieten), of moet een

aanpak van ‘verlenen en achteraf vaststellen’ worden aangehouden?

0 Het lijkt erop dat alleen de 80 hoofdziekenhuizen (valt onder de NVZ) mee gaan werken aan de opschaling, niet de

UMC's. In dat geval is de vraag aan de NVZ of zij de hoofdopdrachtnemer willen zijn en hiermee een soort

administratiekantoor kunnen zijn voor hun leden. Alternatief is dat alle 80 ziekenhuizen zelf een subsidieaanvraag

doen. We moeten nog bij DUS-i checken of zij zo’n grote stroom aanvragen aankunnen. Als dat kan bij Dus-i, zou

dat wel de prettigste weg zijn. Echter, goed om te checken of NVZ open staat voor een opdrachtnemersrol als dat

nodig is.

o Welk tarief hanteren we (gaan we vandaag niet uitkomen, maar is wel nodig voor de regeling)?

NB. Goed om te noemen dat dit de route is die we verkennen binnen VWS qua technische uitwerking bekostiging, maar dat er nog

veel moet worden uitgezocht. Voor jou: verzoek tot subsidieregeling moet nog worden voorgelegd in het ECS etc. Staatssteuntoets

doet Wjz (waarschijnlijk kan die van de ziekenhuizen worden hergebruikt). Gaat nog behoorlijk wat werk inzitten..

Vraag is wie dat gaat doen: PDC of CZ?

Groetjes,

Van: 5.1.2e 512¢ 5.1.2e )
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Zie bijgevoegd de voorbereiding voor het overleg met de ziekenhuizen morgen over de bekostiging van de vaccinaties bij het

opschalingsplan.
Let op: jij bent voorzitter van het overleg.

Morgen laterfJEXESM on ik het nog even weten als er uit het overleg met Wjz nog iets nieuws is gekomen.

Groetjes,

5.1.2e 5.1.2e
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